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Sak 216 /07  Protokoll fra møte 22. november 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 22. november 2007. 
 
Terje Bjøro (V) hadde merknad  til sak 212/07  Venstre ønsket endret avstemming, 
avstemmingen blir da slik: 
   
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 

1. Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til ny reguleringsplan for Nordengveien 7-9. 
 
2.  Vestre Aker bydelsutvalg mener at de trafikale forholdene er best ivaretatt ved at all 

tilkjøring foregår via Vækerøveien, da Nordengveien er en boligvei. 
 
Elin Horn Galtungs forslag punkt 1 ble vedtatt  med 14 (8H+2Frp+2A+2SV) stemmer mot 
1(V) stemme. 
 
Elin Horn Galtungs forslag punkt 2 falt med 10 (6H+2Frp+2A) stemmer mot 5 
(2H+2SV+1V) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Protokollen godkjennes med denne endring. 
 

 Sak 217 /07  Forslag til reguleringsplan Nils Collett Vogts vei / Olaf 
Bulls vei 1 – planskisse. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til et makeskifte av tomtene gnr/bnr 33/2172 og deler av 
27/2080. 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at arealet tilsier en fireavdelings barnehage. 
Vestre Aker bydelsutvalg er opptatt av at det legges opp til en god trafikkavvikling og mener 
det må lages en trafikkanalyse av krysset Nils Collett Vogts vei x Ankerveien.  
Vestre Aker bydelsutvalg viser til Oslo kommunes overordnede målsetting om at bekker skal 
opp i dagen og ber om at bekken som renner over barnehagetomten legges utenom og ikke i 
rør. 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til et makeskifte av tomtene gnr/bnr 33/2172 og deler av 
27/2080. 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at arealet tilsier en fireavdelings barnehage. 
Vestre Aker bydelsutvalg er opptatt av at det legges opp til en god trafikkavvikling og mener 
det må lages en trafikkanalyse av krysset Nils Collett Vogts vei x Ankerveien.  
Vestre Aker bydelsutvalg viser til Oslo kommunes overordnede målsetting om at bekker skal 
opp i dagen og ber om at bekken som renner over barnehagetomten legges utenom og ikke i 
rør. 
 
BMS-komiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. Vestre Aker bydelsutvalg har primært følgende uttalelse: 



 Vestre Aker bydelsutvalg sa i sin tid ja til makeskifte, da det ble hevdet at gangveien 
gjennom området ikke kunne utvides og benyttes til adkomst for barnehagen av hensyn til 
friarealet.  
Ved reguleringsforslaget som nå foreligger, forslås det at ny tomt lengre nord i området 
utvides fra 2,1 mål til 2,65 mål. I tillegg legges det opp til at ytterligere 0,6 mål omreguleres 
til parkeringsareal.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fastholder derfor at dagens regulerte tomt er den beste, da den er 
flat og har meget lite vegetasjon, i motsetning til det nye forslaget hvor tomten er skrånende 
og sterkt bevokst med store trær.  
 
BU foreslår at dagens tomt avgir 0,2 mål som benyttes til parkering for barnehagen på areal 
nærmest Nils Collett Vogts vei. Barnehagens areal blir da på 1,9 mål som er stort nok til å 
bygge en fireavdelings barnehage. Adkomst til barnehagen blir langs dagens turvei som 
opprustes. Både parkeringsareal og adkomstvei må etableres på en mest mulig skånsom måte i 
forhold til grøntarealet og vegetasjon. 
 
Det må lages en trafikkanalyse av krysset Nils Collett Vogts vei/Ankerveien for vurdering av 
en utbedring av dette. Nødvendig kjøring av funksjonshemmede, utrykningskjøretøy og 
varelevering må i størst mulig grad skje via Olaf Bulls vei.  
 
2. Vestre Aker bydelsutvalg har subsidiært følgende uttalelse: 
"Vestre Aker bydelsutvalg har følgende bemerkninger til det fremlagte forslag til 
reguleringsplan.  
 
Den nye barnehagetomt bør være av samme størrelse som eksisterende barnehagetomt, ca 
2100 kvm.  
 
Det forutsettes etablert en 4 avdelings barnehage på tomten. 
  
Vestre Aker bydelsutvalg er sterkt opptatt av en god og sikker trafikkavvikling i området. 
Avkjørsel til ny barnehagetomt ligger i en skarp og uoversiktlig sving. Det forutsettes at det 
tilrettelegges for at all parkering og stans for levering/ henting av barn skjer inne på 
barnehagetomten da parkering i Nils Collett Vogts vei vil medføre trafikkfarlige situasjoner. 
  
Det må også lages en trafikkanalyse av krysset Nils Collett Vogts vei x Ankerveien for 
vurdering av en utbedring av krysset. 
  
Vestre Aker bydelsutvalg viser til Oslo kommunes overordnede målsetting om at bekker skal 
opp i dagen og ber om at bekken som renner over barnehagetomten legges utenom og ikke i 
rør. 
  
Det forutsettes at nytt bekkedrag og omlegging av turveier settes i stand før byggestart for 
barnehagen." 
 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
3. Vestre Aker bydelsutvalg har behov for flere barnehageplasser i bydelen.  Målet om full 
barnehagedekning og foreliggende forslag om lovfestet rett til barnehageplass krever en 
fortsatt utbygging av barnehager og det er ønskelig med en barnehage i dette området. 
 
BMS-komiteens forslag punkt 2 falt. Enstemmig. 
Punktene 1 og 3 ble enstemmig vedtatt. 
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Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg sa i sin tid ja til makeskifte, da det ble hevdet at gangveien gjennom 
området ikke kunne utvides og benyttes til adkomst for barnehagen av hensyn til friarealet.  
Ved reguleringsforslaget som nå foreligger, forslås det at ny tomt lengre nord i området 
utvides fra 2,1 mål til 2,65 mål. I tillegg legges det opp til at ytterligere 0,6 mål omreguleres 
til parkeringsareal.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fastholder derfor at dagens regulerte tomt er den beste, da den er 
flat og har meget lite vegetasjon, i motsetning til det nye forslaget hvor tomten er skrånende 
og sterkt bevokst med store trær.  
 
BU foreslår at dagens tomt avgir 0,2 mål som benyttes til parkering for barnehagen på areal 
nærmest Nils Collett Vogts vei. Barnehagens areal blir da på 1,9 mål som er stort nok til å 
bygge en fireavdelings barnehage. Adkomst til barnehagen blir langs dagens turvei som 
opprustes. Både parkeringsareal og adkomstvei må etableres på en mest mulig skånsom måte 
i forhold til grøntarealet og vegetasjon. 
 
Det må lages en trafikkanalyse av krysset Nils Collett Vogts vei/Ankerveien for vurdering av 
en utbedring av dette. Nødvendig kjøring av funksjonshemmede, utrykningskjøretøy og 
varelevering må i størst mulig grad skje via Olaf Bulls vei.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg har behov for flere barnehageplasser i bydelen.  Målet om full 
barnehagedekning og foreliggende forslag om lovfestet rett til barnehageplass krever en 
fortsatt utbygging av barnehager og det er ønskelig med en barnehage i dette området. 
 

 Sak 218 /07  Krav om miljøkonsekvensanalyse i forbindelse med 
planlagte tiltak i Holmenkollen/Midtstuen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Venstres forslag til vedtak legges fram for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken sendes tilbake til BMS-komiteen for ny behandling. 
 

 Sak 219 /07  Valg av Råd for funksjonshemmede - Bydel Vestre 
Aker 2007 - 2011 

 
AU ved Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag_ 
Følgende oppnevnes som medlemmer/varamedlemmer i Råd for funksjonshemmede – Bydel 
Vestre Aker 
 
Medlem       Varamedlem: 
Reidar Sundby, leder      Elisabeth Wilhelmsen 
Kjellaug Flugsrud, nestleder     Tine Quale 
Torill Vestly       Gro Irene Sundby 
Elisabeth Aas Bjørge      Nina Hansen 
Elenor W. Holter(H)      Anette Prøis Fearnley (SV) 
 



AU’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Følgende oppnevnes som medlemmer/varamedlemmer i Råd for funksjonshemmede – Bydel 
Vestre Aker 
 
Medlem       Varamedlem: 
Reidar Sundby, leder      Elisabeth Wilhelmsen 
Kjellaug Flugsrud, nestleder     Tine Quale 
Torill Vestly       Gro Irene Sundby 
Elisabeth Aas Bjørge      Nina Hansen 
Elenor W. Holter(H)      Anette Prøis Fearnley (SV) 

 Sak 220 /07  Oppnevnelse av medlemmer og varamedlemmer til 
driftsstyrene ved bydelens skoler 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende skoler 
Bogstad skole 
1 representant etter Yasmin Mujahid (A) 
1 representant etter Beate Holland  (F) 
1 representant etter Ida Helene Tschudi Heilemann  (H) 
1 vararepresentant etter Erlend Bjørtvedt (SV) 
1 vararepresentant etter Jan Erik Kristiansen (F)  
1 vararepresentant etter Arild Gjervan (H) 
Grindbakken skole 
1 representant etter Olav Nøkling (V) 
1 representant etter Ellen Lange (SV 
1 representant etter Kjell Roar Storm Kjær (SV) 
1 vararepresentant etter Arne Søiland (V) 
1 vararepresentant etter Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
1 vararepresentant etter Per Valberg (H)  
Hovseter skole 
1 representant etter Øystein Lunde (A) 
1 representant etter Jørgen K. Flood (H) 
1 representant etter Daniella Kjøle Sæterbø (H) 
1 vararepresentant etter Anne Fjermeros (A) 
1 vararepresentant etter Orvar Næss (H) 
1 vararepresentant etter Per Barth Lilje (H) 
Huseby skole 
1 representant etter Christian Holmesland (F) 
1 representant etter Jan Myhr (SV) 
1 representant etter Gunnar Næsmoen (H) 
1 vararepresentant etter Per Olav Lund (SV) 
1 vararepresentant etter Jørgen K. Flood (H) 
1 vararepresentant etter Trygve Gjertsen (F) 
Midtstuen skole 
1 representant etter Cathrine Hammer (H) 
1 representant etter Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
1 vararepresentant etter Solvei Skauan (H) 
1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
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Ida Helene Tschudi Heileman (H) ble innstilt til 31.12.2008  (BU-sak 20/07) brev av 
07.02.2007.  Er enda ikke oppnevnt ifølge Utdanningsetaten 
Ris skole 
1 representant etter Kirsti Glad (SV) 
1 vararepresentant etter Tanja Lund (SV) 
Fride-Eeg Henriksen (SV) ble innstilt til 31.12.2008  (BU-sak 20/07) brev av 07.02.2007.  Er 
enda ikke oppnevnt ifølge Utdanningsetaten. 
Slemdal skole 
1 representant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
1 representant etter Trine Radmann (V) 
1 vararepresentant etter Anette Smedshaug (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter Astrid Seeberg (V)  
Svendstuen skole  
1 representant etter Anne Naper Andersen (H) 
1 representant etter Birgitte Hasselknippe (H) 
1 vararepresentant etter Trine Radmann (V) 
1 vararepresentant etter Johan Cappelen (H) 
1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 
Sørkedalen skole 
1 representant etter Arne W. Bentzen (F) 
1 representant etter Per Valberg (H) 
1 representant etter Frank Aubert (A) 
1 vararepresentant etter Elin Horn Galtung  (H) 
1 vararepresentant etter Dagmar Karin Sørbøe (A) 
1 ledig vararepresentant etter Jan Erik Kristiansen (F) 
Vinderen skole 
Følgende innstillinger ble sendt  07.02.2007 (BU-sak 20/07): 
Karin c. Matheson Seem (F) som fast representant til 31.12.2008 
Pål Nygård (F) som vararepresentant til 31.12.2008 
Beate Holland (F) som vararepresentant til 31.12.2008 
I vararepresentant etter Christian von Reusch (F) som ble innstilt til 31.12.07 
Ingen av disse er ikke oppnevnt ifølge Utdanningsetaten. 
Voksen skole 
1 representant etter Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
1 representant etter Per Valberg (H) 
1 representant etter Anne Fjermeros (A) 
1 vararepresentant etter Stig Rakke (H) 
1 vararepresentant etter Trond Lind Petersen (H) 
1 vararepresentant etter Kirsten Rytter (A) 
Voksentoppen skole 
1 representant etter Gunnar A. Stavnes (H) 
1 representant etter John Egil Rø (Krf) 
1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter da Helene Tschudi Heileman (H) 
 
Høyre fremmet følgende forslag til innstilling av representanter/vararepresentanter til 
driftsstyrene ved bydelens skoler: 
 
 
 



Bogstad skole 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Arild Gjervan (H)      Ida Helene Tschudi Heilemann (H) 
Grindbakken skole 
Trond Lind Petersen (H)     Jane Steenbuch 
Hovseter skole 
Jørgen Flood (H)      Orvar Næss (H) 
Daniella Kjøle Sæterbø (H)     Per Barth Lilje (H) 
Huseby skole 
Per Gunnar Næsmoen  (H)     Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H)      Anita Asdahl Hoff (H) 
Midtstuen skole 
Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H)    Tove Ore (H) 
Ida Helene Tschudi Heilemann (H)    Elenor W: Holter (H) 
Ris skole 
Monica Videm (H)      Lars Madsen (H) 
Slemdal skole 
Ida Helene Tschudi Heilemann (H)    Anita Asdahl Hoff (H) 
Johan Cappelen (H)      Elenor W. Holter (H) 
Svenstuen skole 
Lars Madsen (H)      Elenor W. Holter (H) 
Johan Cappelen (H)      Tove Ore (H) 
Sørkedalen skole 
Per Valberg (H)      Elin Horn Galtung (H) 
Vinderen skole 
Trond Lind Petersen (H)     Elenor W. Holter (H) 
Voksen skole 
Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H)    Stig Rakke (H) 
Monica Videm (H)      Trond Lind Petersen (H) 
Voksentoppen skole 
Gunnar A. Stavnes (H)     Elenor W. Holter (H) 
 
Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til innstilling av 
representanter/vararepresentanter til driftsstyrene ved bydelens skoler: 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Bogstad skole 
Beate Holland (F)      Christian Holmesland (F) 
Huseby skole 
Brage Baklien (F)      Beate Holland (F) 
Ris skole 
Christian von Reusch (F)     Pål Nygård (F) 
Sørkedalen skole 
Jan Erik Kristiansen (F)     Arne Eugen Boysen (F) 
Vinderen skole 
Christian Pedersen (F)      Maria Morinder (F) 
 
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til innstilling av representanter/vararepresentanter 
til driftsstyrene ved bydelens skoler: 
 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Bogstad skole 
Sigurd Gulestøl (A)      Ingrid Losnedal Harlem (A) 
Hovseter skole 
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Marit Getz Wold (A)      Sølvi Jensløkken (A) 
Sørkedalen skole 
Frank Aubert (A)      Dagmar Karin Sørbøe (A) 
Vinderen skole 
Yasmin Mujahid (A)      Kristin Veierød (A) 
Voksen skole 
Anne Fjermeros (A)      Hanne Harlem (A) 
 
Venstre fremmet følgende forslag til innstilling av representanter/vararepresentanter til 
driftsstyrene ved bydelens skoler: 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Grindbakken skole 
Olav Nøkling (V)      Arne Søiland (V) 
Svenstuen skole 
Sriskanthan Kanagavale (V)     Fabian Woxholt (V) 
Midtstuen skole 
Siri Selmer Sjøgren (V)     Christian Herzog (V) 
Slemdal skole 
Erling Hillestad (V)      Anette Coucheron (V) 
 
SV fremmet følgende forslag til innstilling av representanter/vararepresentanter til 
driftsstyrene ved bydelens skoler: 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Grindbakken skole 
Ellen Lange (SV)      Håvard Fosseng (SV) 
Ris skole 
Ellen Lerberg (SV)      Fride Eeg-Henriksen (SV) 
Voksentoppen skole 
Kjell Roar Storm Kjær (SV)     Hanne Olsen (SV) 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
Arbeiderpartiets forslag ble enstemmig  vedtatt. 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
SV’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg innstiller følgende representanter/vararepresentanter til 
driftsstyrene ved bydelens skoler: 
Bogstad skole 
Medlemmer       Varamedlemmer 
Arild Gjervan (H)      Ida Helene Tschudi Heilemann (H) 
Beate Holland (F)      Christian Holmesland (F) 
Sigurd Gulestøl (A)      Ingrid Losnedal Harlem (A) 
Grindbakken skole 
Trond Lind Petersen (H)     Jane Steenbuch (H) 
Olav Nøkling (V)      Arne Søiland (V) 
Ellen Lange (SV)      Håvard Fosseng (SV) 
Hovseter skole 
Jørgen Flood (H)      Orvar Næss (H) 
Daniella Kjøle Sæterbø (H)     Per Barth Lilje (H) 
Marit Getz Wold (A)      Sølvi Jensløkken (A) 



Huseby skole 
Per Gunnar Næsmoen  (H)    Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H)      Anita Asdahl Hoff (H) 
Brage Baklien (F)      Beate Holland (F) 
Midtstuen skole 
Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H)    Tove Ore (H) 
Ida Helene Tschudi Heilemann (H)    Eleneor W: Holter (H) 
Siri Selmer Sjøgren (V)     Christian Herzog (V) 
Ris skole 
Monica Videm (H)      Lars Madsen (H) 
Christian von Reusch (F)     Pål Nygård (F) 
Ellen Lerberg (SV)      Fride Eeg-Henriksen (SV) 
Slemdal skole 
Ida Helene Tschudi Heilemann (H)    Anita Asdahl Hoff (H) 
Johan Cappelen (H)      Elenor W. Holter (H) 
Erling Hillestad (V)      Anette Coucheron (V) 
Svenstuen skole 
Lars Madsen (H)      Elenor W. Holter (H) 
Johan Cappelen (H)      Tove Ore (H) 
Sriskanthan Kanagavale (V)     Fabian Woxholt (V) 
Sørkedalen skole 
Per Valberg (H)      Elin Horn Galtung (H) 
Jan Erik Kristiansen (F)     Arne Eugen Boysen (F) 
Frank Aubert (A)      Dagmar Karin Sørbøe (A) 
Vinderen skole 
Trond Lind Petersen (H)     Elenor W. Holter (H) 
Kristian Pedersen (F)      Maria Morinder (F) 
Yasmin Mujahid (A)      Kristin Veierød (A) 
Voksen skole 
Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H)    Stig Rakke (H) 
Monica Videm (H)      Trond Lind Petersen (H) 
Anne Fjermeros (A)      Kåre Hagen (A) 
Voksentoppen skole 
Gunnar A. Stavnes (H)     Elenor W. Holter (H) 
Kjell Roar Storm Kjær (SV)     Hanne Olsen (SV) 
 

 Sak 221 /07  HJEMME-PC FOR FOLKEVALGTE I BYDEL VESTRE 
AKER 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Det etableres en ordning med hjemme-pc for folkevalgte i Bydel Vestre Aker for 

kommunevalgsperioden 2007-2011, i tråd med vedlagte forslag til pc-regelverk for 
folkevalgte i Bydel Vestre Aker. 

2. Ordningen trer i kraft f.o.m budsjettåret 2008. 
 
Lars Madsen (H) fremmet slikt forslag til nytt punkt 3: 
I en startfase forutsettes det at det trykkes opp et rimelig antall eksemplarer av sakspapirene 
som kan hentes i administrasjonen. 
 
 
Christian Holmesland (F) fremmet slikt forslag til vedtak: 
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I en startfase forutsettes det at det trykkes opp eksemplarer til gruppeledere, komiteledere, 
leder av Eldreråd og Råd for funksjonshemmede av sakspapirene dersom dette ønskes av 
vedkommende. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet slikt forslag til vedtak: 

1. Det etableres ikke ordning med hjemme-pc før det foreligger nærmere kalkyle over 
mulig innsparing.  Bydelsutvalget kommer tilbake til dette når slik kalkyle foreligger, 
men ikke før budsjettbehandling 2009. 

2. Stipulert beløp for årlige driftsutgifter 2008 bevilges til a) eldresentrene med 50.000 
hver til bruk til oppmuntringstiltak og kulturtiltak for frivillige og brukere og b)        
40 000 til økning av kulturmidler og c) 8 000 til kulturpris. 

3. Innsparte midler til engangsutgifter inngår i bydelsrammen. 
 
Venstres forslag falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag punkt 1 ble vedtatt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) 
stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag punkt 2 ble vedtatt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) 
stemmer. 
Fremskrittspartiets forslag punkt 3 falt med 11 (8H+2A+1SV) stemmer mot 4 (2V+2F) 
stemmer. 
Høyres forslag punkt 3 ble vedtatt med 8 (8H) stemmer mot 7 (2F+2A+2V+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 

1. Det etableres en ordning med hjemme-pc for folkevalgte i Bydel Vestre Aker for 
kommunevalgsperioden 2007-2011, i tråd med vedlagte forslag til pc-regelverk for 
folkevalgte i Bydel Vestre Aker. 

2. Ordningen trer i kraft f.o.m budsjettåret 2008 
3. I en startfase forutsettes det at det trykkes opp et rimelig antall eksemplarer av 

sakspapirene som kan hentes i administrasjonen. 
 

 Sak 222 /07  Lokal samarbeidsavtale mellom NAV Oslo og Bydel 
Vestre Aker 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal samarbeidsavtale mellom Bydel Vestre Aker og NAV Oslo til 
orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal samarbeidsavtale mellom Bydel Vestre Aker og NAV Oslo til 
orientering. 
 

 Sak 223 /07  Høring om endringer i barnehageloven 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til administrasjonens kommentarer til endringer i Lov om 
barnehager. 



 
John Christian Elden (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Høring om endringer i barnehageloven  
 
I. Lovfestet rett til barnehageplass 
Regjeringen har forslått en lovfestet rett til barnehageplass. Det fremgår i høringsbrevet at 
Regjeringen har som mål å innføre en rett til barnehageplass og innlemme øremerkede 
statstilskudd til barnehager i rammetilskuddet til kommunene når det er full 
barnehagedekning.  
 
Forslag til lovtekst er: 
§ 12a: Rett til barnehageplass 
 

Barn som fyller ett år senest ved oppstart i barnehage, jf. § 12, har etter søknad rett til 
å motta et barnehagetilbud i samsvar med denne lov og tilhørende forskrifter.  
Barnet har rett til et barnehagetilbud i den kommunen der det er bosatt. Kommunen 
skal ha minimum ett opptak i året. Søknadsfristen for opptaket fastsettes av 
kommunen.  

 
Bydelsadministrasjonen har bemerket at dette forslaget fremstår som uklart, da det kan synes 
som om lovforslaget innebærer at det kun er de barn som fyller ett år innen barnehageårets 
oppstart som har en lovfestet rett til barnehageplass.  
 
Dette vil innebære at barn som er født etter 31. august ikke har en rett til barnehageplass før 
ett år etter. Noe som vil være svært urimelig ovenfor de småbarnsforeldre som har barn som 
fyller ett år etter 31. august.  
 
Bydelsadministrasjonen mener Regjeringens forslag innebærer at et slikt forslag i realiteten 
innebærer at det er en lovfestet rett til barnehageplass kun fra fylte to år. De mener at 
ordlyden i lovteksten bør gjenspeile realitetene, og har foreslått følgende endring i 
Regjeringens lovforslag dersom det skal bli gjennomført:  
 

En rett til barnehageplass for alle barn fra senest fylte 2 år.  
 
Videre bemerker bydelsadministrasjonen at det må være foreldrenes behov for barnehageplass 
som skal være styrende for lovfestet rett til plass, og at det derfor bør være to hovedopptak i 
barnehager pr. år. Det forslås derfor følgende alternative lovtekst:  
 

Alle barn har etter søknad, rett til å motta et barnehagetilbud ved første hovedopptak 
etter fylte ett år. Kommunene skal ha to hovedopptak i året.  

 
Bydelsutvalget skal bemerke: 
 
Spørsmålet om barnehagetilbud er et nasjonalt ansvar som avgjøres på bakgrunn av de vedtak 
Stortingsflertallet til enhver tid beslutter. Kommunene skal følge opp lovverket innenfor de 
budsjettmidler man tildeles. 
 
I den sittende regjeringens tiltredelseserklæring (Soria-Moria-erklæringen) kapittel 10, som 
blant annet omhandler barnehager, følger det at  
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”regjeringens mål er full barnehagedekning, høy kvalitet og lav pris”. Videre uttales 
det at ”barnehager er både et godt pedagogisk tilbud og et godt omsorgstilbud for 
barn, og en nøkkel til småbarnsforeldres yrkesdeltakelse”. 

 
Regjeringens forslag til tekst i ny barnehagelov er ikke god nok i forhold til de uttalte 
målsetninger. Det forslag som bydelsadministrasjonen har foreslått som alternativ over 
medfører videre at barn mellom 1-1,5 år vil være i en gråsone uten klare rettigheter. 
 
Skal Regjeringens forslag til lovfestet rett til barnehageplass for alle barn være en realitet må 
det være en forutsetning at det gis en lovfestet rett fra barnet fyller ett år. Særs hvis man skal 
ta Regjeringen på ordet om at barnehager er en nøkkel til småbarnforeldres yrkesdeltakelse, 
og også sett i sammenheng med lovfestet lønnet fødselspermisjon i ett år.  
 
Lovforslaget bør utformes i henhold til dette, og for at rettigheten skal sikres gjennomført bør 
det også lovfestet en frist for kommunen til å fremskaffe plass.  
 
Eksempler fra utlandet:  
 
Sverige:  
-Plikt til å skaffe barnehageplass til barn som er fylt ett år.  
-Plass må skaffes innen tre til fire måneder fra krav fremsettes.  
 
Danmark:  
-Barnehageplass er ikke en individuell rettighet. 
-Men kommunen er forpliktet til å tilby et dagtilbud til alle barn over 26 uker innen en måned.  
 
En slik frist av kortere eller noe lengre omfang som disse landene har synes hensiktsmessig.  
 
En slik frist kan løpe fra det er søkt om barnehageplass. For å være sikret barnehageplass 
innen barnet er ett år kan det for eksempel bestemmes at det må søkes senest tre måneder før. 
Kommunen er da forpliktet til å skaffe en barnehageplass innen utløpet av denne perioden.  
 
Både Arbeiderpartiet og SV, som regjeringspartier, ønsker å avvikle kontantstøtten på sikt. 
Bydelsutvalget er ikke enige i dette, og mener foreldrene må ha en reell valgmulighet. Så 
lenge Stortingsflertallet fastsetter den rikspolitiske virkelighet, minner imidlertid 
bydelsutvalget om følgende: 
 
Arbeiderpartiet fremmer i sitt partiprogram: 
  

”Arbeiderpartiet mener at utbygging av barnehagetilbudet, reduserte barnehagepriser, 
utvidet foreldrepermisjon og småbarnstillegg er bedre tilbud til barnefamilien enn å 
utvide kontantstøtten”.  

 
SV fremmer i sitt partiprogram:  
 

”Når full barnehagedekning er oppnådd, og tidligst 2008, skal kontantstøtten legges 
om” 

 
Da må det samtidig sørges for full barnehagedekning og også en lovfestet rett til 
barnehageplass som følger samfunnets øvrige ”system” – en mor som er ute i jobb allerede ett 
år etter fødsel, eller også noe før. Noe som forutsetter en lovfestet barnehageplass fra barnet er 



ett år. Hvor stort kravet på plasser vil bli, vil trolig avhenge av om kontantstøtten fortsatt 
eksisterer helt eller delvis, men påvirker ikke forslaget til lovtekst under. 
 
Forslag til lovtekst bør være:  
 

Barn har rett til barnehageplass fra fylte ett år. For å være sikret slik plass, må 
søknad om barnehageplass fremmes senest tre måneder før plassen skal benyttes. 
Kommunen er pliktig til å skaffe slik plass innen utløpet av denne perioden.  

 
En lovfestet rett til barnehageplass synes da mer klar, og kommunen har en plikt til aktivt å 
sørge for plass innen en periode som synes overkommelig.  
 
II Rammefinansiering  
1. Når det gjelder punkt 4 og 5 slutter Bydelsutvalget seg til administrasjonens forslag til   

uttalelse med følgende endringer og tillegg: 
 
2. Bydelsutvalget skal i tillegg bemerke at det er positive til at det etableres og drives private 

barnehager i bydelen, og ønsker at det skal tilrettelegges for slik drift gjennom de 
finansielle virkemidler kommunen og bydelene har til rådighet. 

 
III Innhenting av data 
Forslag til nytt § 8 fjerde ledd innebærer at hver kommune skal føre register over 
fødselsnummeret til barn som går i barnehage. Registeret er ment å skulle benyttes i en 
nasjonal database for utarbeiding av statistikk, forskning, analyse for å undersøke langsiktige 
effekter av deltakelse i barnehage i forhold til senere utdanning samt andre forhold som har 
betydning for sosial utjevning.  
 
Nærmere bestemmelser om rapporteringsplikt, oppbevaring, bruk, utlevering og lagring av 
slike data skal fastsettes i forskrift.  
 
Bydelsutvalget ser betenkeligheter med forslaget. 
 
Forslaget kan ikke ses vurdert opp mot personopplysningsloven. Dette må gjøres og 
forskriften må utarbeides i henhold til denne.  
 
Det bør fremgå i forskriften at disse opplysningene kun skal brukes til ”overordnet” 
forskning, og ikke til forskning på det enkelte barn, eventuelt hvor begrenset kan 
informasjonen brukes, f.eks tilknyttet minoritetsgrupper, barn med ulike sykdommer, 
diagnoser mv. 
 
Det bør fremgå nærmere i forskriften hvor lenge slik informasjon kan lagres og eventuelt også 
benyttes? 
 
Det er også uklart hva konkret skal barnehagene skal rapportere og hvordan skal barnehagene 
innrapportere slik informasjon? Det skal ikke innhentes og registreres mer opplysninger på 
individplan enn det som er strengt nødvendig for formålet, og de bør heller ikke registreres 
elektronisk på individplan. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at dette blir avklaret nærmere under lovtilblivelsesprosessen. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
II Rammefinansiering nytt avsnitt 3: 
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Bydelsutvalget slutter  seg  til administrasjonens kommentarer til endring  i Lov  om 
Barnehager med  følgende  endringer. Avsnitt 2,3,4 under  punkt 5 Finansiering av ikke  
kommunale  barnehager , utgår og  følgende  tekst settes  inn til slutt  i avsnittet. 
Bydelsutvalget slutter  seg  til administrasjonens kommentarer til endring  i Lov  om 
Barnehager  med  følgende  endringer. Avsnitt 3,4,5 under  punkt 5 Finansiering av ikke  
kommunale  barnehager , utgår og  følgende  tekst settes  inn til slutt  i avsnittet. 
 
Bydelsutvalget i Vestre  Aker mener at det viktigste for foreldre og barn er at dekning og 
kvalitet sikres gjennom et fritt marked for barnehageplasser.  Dette sikres gjennom full 
likebehandling av private og offentlige plasser. Bydelsutvalget ønsker seg primært en 
stykkprisfinansiering. 
 
Bydelsutvalget mener at en overføring av barnehagefinansieringen til kommunal 
rammefinansiering ikke vil sikre full økonomisk likebehandling.  Når rammefinansiering 
kobles med kommunalt skjønn, og fravær av plikt til å finansiere nye private plasser, betyr 
dette fare  for en grov forskjellsbehandling av private barnehageplasser. 
 
Med en overføring av barnehagefinansieringen til rammen, vil det ikke lenger være mulig for 
kommunene å sikre at staten fullfinansierer sin del av barnehagereformen.  Kommunene vil 
derfor, f.eks. i en situasjon med sterk vekst i antall barn, komme i en situasjon der de mangler 
penger til barnehageplasser. 
 
Med fjerningen av rett til driftstilskudd ved bygging av nye barnehager, og at drifttilskudd 
kun skal gis hvis kommunen finner den nye barnehagen ”nødvendig”, vil kunne bety en 
fullstendig stopp i bygging av nye private barnehager som akter å ta opp konkurransen med de 
kommunale. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at hvis loven blir vedtatt vil den i praksis således sørge for at 
alle kommunale barnehager vil bli skjermet for konkurranse, uansett om de er gode eller ikke.  
Foreldrenes valgmuligheter vil være taperen. 
 
Jan Myhr (SV) ønsket å stemme over følgende avsnitt i Høyres forslag: 
 

Barn har rett til barnehageplass fra fylte ett år. For å være sikret slik plass, må 
søknad om barnehageplass fremmes senest tre måneder før plassen skal benyttes. 
Kommunen er pliktig til å skaffe slik plass innen utløpet av denne perioden.  
 

Bydelsdirektørens forslag falt med 14 (8H+2F+1A+2V+1SV) stemmer mot 1 (A) stemme. 
Høyres forslag til lovtekst ”Barn har rett til….” falt med 13 (8H+2F+1A+2V) mot 2 stemmer 
(1A+1SV). 
 
Høyres hele punkt I. Lovfestet rett til barnehageplass ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) 
stemmer mot 3 (2A+1SV). 
Høyres punkt II. avsnitt 1. ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) 
stemmer. 
Høyres punkt II  avsnitt 2. ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) 
stemmer. 
Fremskrittspartiets forslag til nytt punkt III  avsnitt 3 ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) 
stemmer mot 3 (2A+1SV) stemmer. 
 
Høyres punkt III ble enstemmig vedtatt. 
 



Bydelsutvalgets vedtak 
I. Lovfestet rett til barnehageplass 
Regjeringen har forslått en lovfestet rett til barnehageplass. Det fremgår i høringsbrevet at 
Regjeringen har som mål å innføre en rett til barnehageplass og innlemme øremerkede 
statstilskudd til barnehager i rammetilskuddet til kommunene når det er full 
barnehagedekning.  
 
Forslag til lovtekst er: 
§ 12a: Rett til barnehageplass 
 

Barn som fyller ett år senest ved oppstart i barnehage, jf. § 12, har etter søknad rett til 
å motta et barnehagetilbud i samsvar med denne lov og tilhørende forskrifter.  
Barnet har rett til et barnehagetilbud i den kommunen der det er bosatt. Kommunen 
skal ha minimum ett opptak i året. Søknadsfristen for opptaket fastsettes av 
kommunen.  

 
Bydelsadministrasjonen har bemerket at dette forslaget fremstår som uklart, da det kan synes 
som om lovforslaget innebærer at det kun er de barn som fyller ett år innen barnehageårets 
oppstart som har en lovfestet rett til barnehageplass.  
 
Dette vil innebære at barn som er født etter 31. august ikke har en rett til barnehageplass før 
ett år etter. Noe som vil være svært urimelig ovenfor de småbarnsforeldre som har barn som 
fyller ett år etter 31. august.  
 
Bydelsadministrasjonen mener Regjeringens forslag innebærer at et slikt forslag i realiteten 
innebærer at det er en lovfestet rett til barnehageplass kun fra fylte to år. De mener at 
ordlyden i lovteksten bør gjenspeile realitetene, og har foreslått følgende endring i 
Regjeringens lovforslag dersom det skal bli gjennomført:  
 

En rett til barnehageplass for alle barn fra senest fylte 2 år.  
 
Videre bemerker bydelsadministrasjonen at det må være foreldrenes behov for 
barnehageplass som skal være styrende for lovfestet rett til plass, og at det derfor bør være to 
hovedopptak i barnehager pr. år. Det forslås derfor følgende alternative lovtekst:  
 

Alle barn har etter søknad, rett til å motta et barnehagetilbud ved første hovedopptak 
etter fylte ett år. Kommunene skal ha to hovedopptak i året.  

 
Bydelsutvalget skal bemerke: 
 
Spørsmålet om barnehagetilbud er et nasjonalt ansvar som avgjøres på bakgrunn av de 
vedtak Stortingsflertallet til enhver tid beslutter. Kommunene skal følge opp lovverket 
innenfor de budsjettmidler man tildeles. 
 
I den sittende regjeringens tiltredelseserklæring (Soria-Moria-erklæringen) kapittel 10, som 
blant annet omhandler barnehager, følger det at  
 

”regjeringens mål er full barnehagedekning, høy kvalitet og lav pris”. Videre uttales 
det at ”barnehager er både et godt pedagogisk tilbud og et godt omsorgstilbud for 
barn, og en nøkkel til småbarnsforeldres yrkesdeltakelse”. 
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Regjeringens forslag til tekst i ny barnehagelov er ikke god nok i forhold til de uttalte 
målsetninger. Det forslag som bydelsadministrasjonen har foreslått som alternativ over 
medfører videre at barn mellom 1-1,5 år vil være i en gråsone uten klare rettigheter. 
 
Skal Regjeringens forslag til lovfestet rett til barnehageplass for alle barn være en realitet må 
det være en forutsetning at det gis en lovfestet rett fra barnet fyller ett år. Særs hvis man skal 
ta Regjeringen på ordet om at barnehager er en nøkkel til småbarnforeldres yrkesdeltakelse, 
og også sett i sammenheng med lovfestet lønnet fødselspermisjon i ett år.  
 
Lovforslaget bør utformes i henhold til dette, og for at rettigheten skal sikres gjennomført bør 
det også lovfestet en frist for kommunen til å fremskaffe plass.  
 
Eksempler fra utlandet:  
 
Sverige:  
-Plikt til å skaffe barnehageplass til barn som er fylt ett år.  
-Plass må skaffes innen tre til fire måneder fra krav fremsettes.  
 
Danmark:  
-Barnehageplass er ikke en individuell rettighet. 
-Men kommunen er forpliktet til å tilby et dagtilbud til alle barn over 26 uker innen en måned.  
 
En slik frist av kortere eller noe lengre omfang som disse landene har synes hensiktsmessig.  
 
En slik frist kan løpe fra det er søkt om barnehageplass. For å være sikret barnehageplass 
innen barnet er ett år kan det for eksempel bestemmes at det må søkes senest tre måneder før. 
Kommunen er da forpliktet til å skaffe en barnehageplass innen utløpet av denne perioden.  
 
Både Arbeiderpartiet og SV, som regjeringspartier, ønsker å avvikle kontantstøtten på sikt. 
Bydelsutvalget er ikke enige i dette, og mener foreldrene må ha en reell valgmulighet. Så 
lenge Stortingsflertallet fastsetter den rikspolitiske virkelighet, minner imidlertid 
bydelsutvalget om følgende: 
 
Arbeiderpartiet fremmer i sitt partiprogram: 
  

”Arbeiderpartiet mener at utbygging av barnehagetilbudet, reduserte 
barnehagepriser, utvidet foreldrepermisjon og småbarnstillegg er bedre tilbud til 
barnefamilien enn å utvide kontantstøtten”.  

 
SV fremmer i sitt partiprogram:  
 

”Når full barnehagedekning er oppnådd, og tidligst 2008, skal kontantstøtten legges 
om” 

 
Da må det samtidig sørges for full barnehagedekning og også en lovfestet rett til 
barnehageplass som følger samfunnets øvrige ”system” – en mor som er ute i jobb allerede 
ett år etter fødsel, eller også noe før. Noe som forutsetter en lovfestet barnehageplass fra 
barnet er ett år. Hvor stort kravet på plasser vil bli, vil trolig avhenge av om kontantstøtten 
fortsatt eksisterer helt eller delvis, men påvirker ikke forslaget til lovtekst under. 
 
Forslag til lovtekst bør være:  
 



Barn har rett til barnehageplass fra fylte ett år. For å være sikret slik plass, må 
søknad om barnehageplass fremmes senest tre måneder før plassen skal benyttes. 
Kommunen er pliktig til å skaffe slik plass innen utløpet av denne perioden.  

 
En lovfestet rett til barnehageplass synes da mer klar, og kommunen har en plikt til aktivt å 
sørge for plass innen en periode som synes overkommelig.  
 
II Rammefinansiering  
Når det gjelder punkt 4 og 5 slutter Bydelsutvalget seg til administrasjonens forslag til   
uttalelse med følgende endringer og tillegg: 
 
Bydelsutvalget skal i tillegg bemerke at det er positive til at det etableres og drives private 
barnehager i bydelen, og ønsker at det skal tilrettelegges for slik drift gjennom de finansielle 
virkemidler kommunen og bydelene har til rådighet. 
 
Bydelsutvalget slutter  seg  til administrasjonens kommentarer til endring  i Lov  om 
Barnehager med  følgende  endringer. Avsnitt 2,3,4 under  punkt 5 Finansiering av ikke  
kommunale  barnehager , utgår og  følgende  tekst settes  inn til slutt  i avsnittet. 
Bydelsutvalget slutter  seg  til administrasjonens kommentarer til endring  i Lov  om 
Barnehager  med  følgende  endringer. Avsnitt 3,4,5 under  punkt 5 Finansiering av ikke  
kommunale  barnehager , utgår og  følgende  tekst settes  inn til slutt  i avsnittet. 
 
Bydelsutvalget i Vestre  Aker mener at det viktigste for foreldre og barn er at dekning og 
kvalitet sikres gjennom et fritt marked for barnehageplasser.  Dette sikres gjennom full 
likebehandling av private og offentlige plasser. Bydelsutvalget ønsker seg primært en 
stykkprisfinansiering. 
 
Bydelsutvalget mener at en overføring av barnehagefinansieringen til kommunal 
rammefinansiering ikke vil sikre full økonomisk likebehandling.  Når rammefinansiering 
kobles med kommunalt skjønn, og fravær av plikt til å finansiere nye private plasser, betyr 
dette fare for en grov forskjellsbehandling av private barnehageplasser. 
 
Med en overføring av barnehagefinansieringen til rammen, vil det ikke lenger være mulig for 
kommunene å sikre at staten fullfinansierer sin del av barnehagereformen.  Kommunene vil 
derfor, f.eks. i en situasjon med sterk vekst i antall barn, komme i en situasjon der de mangler 
penger til barnehageplasser. 
 
Med fjerningen av rett til driftstilskudd ved bygging av nye barnehager, og at drifttilskudd 
kun skal gis hvis kommunen finner den nye barnehagen ”nødvendig”, vil kunne bety en 
fullstendig stopp i bygging av nye private barnehager som akter å ta opp konkurransen med 
de kommunale. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at hvis loven blir vedtatt vil den i praksis således sørge for at 
alle kommunale barnehager vil bli skjermet for konkurranse, uansett om de er gode eller 
ikke.  Foreldrenes valgmuligheter vil være taperen. 
 
III Innhenting av data 
Forslag til nytt § 8 fjerde ledd innebærer at hver kommune skal føre register over 
fødselsnummeret til barn som går i barnehage. Registeret er ment å skulle benyttes i en 
nasjonal database for utarbeiding av statistikk, forskning, analyse for å undersøke langsiktige 
effekter av deltakelse i barnehage i forhold til senere utdanning samt andre forhold som har 
betydning for sosial utjevning.  
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Nærmere bestemmelser om rapporteringsplikt, oppbevaring, bruk, utlevering og lagring av 
slike data skal fastsettes i forskrift.  
 
Bydelsutvalget ser betenkeligheter med forslaget. 
 
Forslaget kan ikke ses vurdert opp mot personopplysningsloven. Dette må gjøres og 
forskriften må utarbeides i henhold til denne.  
 
Det bør fremgå i forskriften at disse opplysningene kun skal brukes til ”overordnet” 
forskning, og ikke til forskning på det enkelte barn, eventuelt hvor begrenset kan 
informasjonen brukes, f.eks tilknyttet minoritetsgrupper, barn med ulike sykdommer, 
diagnoser mv. 
 
Det bør fremgå nærmere i forskriften hvor lenge slik informasjon kan lagres og eventuelt 
også benyttes? 
 
Det er også uklart hva konkret skal barnehagene skal rapportere og hvordan skal 
barnehagene innrapportere slik informasjon? Det skal ikke innhentes og registreres mer 
opplysninger på individplan enn det som er strengt nødvendig for formålet, og de bør heller 
ikke registreres elektronisk på individplan. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at dette blir avklaret nærmere under lovtilblivelsesprosessen. 
 

 Sak 224 /07   Oppnevning av eierrepresentanter til 
samarbeidsutvalgene i de kommunale barnehagene i 
bydel Vestre Aker 2008 – 2011 

 
Bydelsutvalgets leders forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner faste eierrepresentanter med vara til samarbeidsutvalgene i 
følgende barnehager:  
Barnehage: Representant: Vararepresentant: 
Dalskroken (A  (A) 
Frantsebråten (H)      (H) 
Grindbakken  (F) (F)  
Hamborg (H) (H) 
Helenes (F) (F) 
Holmen (H) (H) 
Hov (V) (V) 
Huseby  (H) (H) 
Landingsveien (A) (A) 
Liabakken (V) (V) 
Meklenborg (H)   (H)   
Midtstuen (V) (V) 
Orebakken (SV) (SV) 
Røa (H) (H) 
Røa senter (H) (H) 
Rønningen  (H) (H) 
Sætra (F) (F) 
Tråkka Barnehage (A)  (SV) 



Vestjordet (A) (A) 
 
Høyre fremmet følgende forslag til eierrepresentanter i de kommunale barnehagene i Vestre 
Aker 
Barnehage   Fast     Vara 
Frantsebråten   Jane Steenbuch (H)   Daniella Kjøle Sæterbø (H) 
Hamborg   Trond Lind Petersen (H)  Ebba Jorde (H) 
Holmen   Lars Madsen(H)   Tove Ore (H) 
Huseby   Jane Steenbuch (H)   Jørgen K. Flood (H) 
Meklenborg    Trond Lind Petersen (H)  Ebba Jorde (H) 
Røa    Monica Videm (H)   Per Valberg (H) 
Røa senter   Jørgen K. Flood (H)   Trond Lind Petersen (H) 
Rønningen   Ida Tschudi Heilemann (H)  Sven M. Gjeruldsen (H) 
 
Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til eierrepresentanter i de kommunale 
barnehagene i Vestre Aker: 
Barnehage   Fast     Vara 
Grindbakken   Jan Erik Kristiansen (F)   Beate Holland (F) 
Helenes    Christian Pedersen (F)   Maria Morinder (F) 
Sætra Barnehage  Maria Morinder (F)   Beate Holland (F) 
 
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til eierrepresentanter i de kommunale barnehagene i 
Vestre Aker: 
Barnehage   Fast     Vara 
Dalskroken   Sigurd Gulestøl (A)   Kåre Hagen (A) 
Landingsveien    Sølvi Jensløkken (A)   Marit Getz Wold (A) 
Tråkka    Signe Tønsberg (A)   SV 
 
 
Venstre fremmet følgende forslag til eierrepresentanter i de kommunale barnehagene i Vestre 
Aker: 
Barnehage   Fast     Vara 
Hov    Sriskanthan Kanagavale (V)  Terje Bjøro (V) 
Liabakken    Anne Hollerud (V)   Sriskanthan Kanagavale (V) 
Midtstuen   Anette Coucheron (V)   Anne Hollerud (V) 
 
SV fremmet følgende forslag til eierrepresentanter i de kommunale barnehagene i Vestre 
Aker: 
Barnehage   Fast     Vara 
Orebakken   Håvard Fosseng (SV)   Ellen Lerberg (SV) 
Tråkka         Ellen Lerberg (SV) 
 
Partienes forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget oppnevner følgende faste eierrepresentanter med vara til samarbeidsutvalgene 
i følgende barnehager:  
 
Barnehage: Representant: Vararepresentant: 
Dalskroken Sigurd Gulestøl (A) Kåre Hagen (A) 
Frantsebråten Jane Steenbuch (H) Daniella Kjøle Sæterbø (H) 
Grindbakken  Jan Erik Kristiansen (F)  Beate Holland (F) 
Hamborg Trond Lind Petersen (H) Ebba Jorde (H) 
Helenes Christian Pedersen (F) Maria Morinder (F) 
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Holmen Lars Madsen(H) Tove Ore (H) 
Hov Sriskanthan Kanagavale (V) Terje Bjøro (V)  
Huseby Jane Steenbuch (H) Jørgen K. Flood (H) 
Landingsveien Sølvi Jensløkken (A) Marit Getz Wold (A) 
Liabakken Anne Hollerud (V) Sriskanthan Kanagavale (V) 
Meklenborg Trond Lind Petersen (H) Ebba Jorde (H) 
Midtstuen Anette Coucheron (V) Anne Hollerud (V) 
Orebakken Håvard Fosseng (SV) Ellen Lerberg (SV) 
Røa Monica Videm (H) Per Valberg (H) 
Røa senter Jørgen K. Flood (H) Trond Lind Petersen (H) 
Rønningen  Ida Tschudi Heilemann (H) Sven M. Gjeruldsen (H) 
Sætra Maria Morinder (F) Beate Holland (F) 
Tråkka Barnehage Signe Tønsberg (A) Ellen Lerberg (SV) 
Vestjordet (A) (A) 
 

 Sak 225 /07  Evaluering av kriteriesystemet for bydelene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Inneværende skriv utgjør bydel Vestre Akers høringsuttalelse i evalueringen av 
kriteriesystemet. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Inneværende skriv utgjør bydel Vestre Akers høringsuttalelse i evalueringen av 
kriteriesystemet. 
 

 Sak 226 /07  Forslag til budsjett 2008 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektøren viser til forslag til budsjett for 2008 og anbefaler bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 

 
1. Bydelsutvalget slutter seg til de aktivitetsendringer som omtales i kapittel 4 – 

bydelsdirektørens forslag til budsjett og kapittel 5-9 under respektive 
funksjonsområder. 

 
2. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag om opprettelse og 

inndraging 
av stillingshjemler /årsverk som omtalt i kapittel 4 – bydelsdirektørens forslag til 
budsjett og kapittel 5-9 under respektive funksjonsområder. 

 
3. Betalingssatsene i korttidsopphold kl. 8.45-15.00 settes til 67,5% av 

heltidsopphold med de samme intervaller for familieinntekt.  Evt. andre 
oppholdstider reguleres forholdsvis mht. betalingssatsene for heltidsopphold.    

 
4. Bydelsdirektøren får fullmakt til å omdisponere budsjettmidler innenfor rammen 

for videredelegering som angitt i økonomireglementet pkt. 4.3 a, b og c.  
 



5. Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt 
frem som følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling.  

 
6. Bydelsutvalget slutter seg til det framlagte budsjettforslaget for 2008 fordelt på 

postgrupper og funksjonsområder med de endringer som fremkommer av 
vedtaket under kap 4 – bydelsdirektørens forslag til budsjettfordeling. Videre 
også verbalformuleringer i kap. 4.2 - sammendrag av budsjettforslaget. 

 
7. Driftstilskuddet til Vinderen eldresenter fastsettes til 1,0  mill.kroner inkl. 

virkningen av lønnsoppgjør, men ekskl. husleie som dekkes direkte av bydelen. 
Husleien for 2008 er satt til kr 546 000 

 
8. Driftstilskudd til Vestre Aker frivillighetssentral fastsettes til kr 225 000 

 
9. Til frivillige tiltak avsettes kr 100 000 generelt som er tilsvarende budsjett 2007. 
 

 
Bydelsdirektørens tilleggsinnstilling; 
Bystyret behandlet Oslo kommunes budsjett for 2008 den 12.12.2007, basert på Byrådets 
forslag av 26.9.2007 og Byrådets tilleggsinnstilling av 08.11.2007, samt Finanskomiteen 
innstilling av 29.11.2007.  
 
Byrådets forslag for bydel Vestre Aker, inkl. tilleggsinnstillingen, var på 669,070 mill. inkl. 
økonomisk sosialhjelp.  Finanskomiteens innstilling av 29.11.2007 til Bystyret øker 
bydelsrammen med 70 mill.  Av dette er 35 mill. avsatt til å dekke merforbruk fra 2007 ut 
over 3% for de bydeler som dette gjelder for.  Opprinnelig er grensen satt til +/-5%.  Videre er 
den sentrale potten til barnevern for de dyreste tilfellene økt med 5 mill. fra 15 mill. til 20 
mill.  Til vedlikehold av barnehager er det avsatt 15 mill., mens det til bydelenes ordinære 
drift er avsatt 15 mill.  Det er kun disse 15 mill. som får innvirkning på bydelens saldering.  
Vår kriterieandel av dette er beregnet til 1,045 mill.  Etter dette øker bydel Vestre Akers totale 
budsjettramme til 670,115 mill. 
Bydelene ble i byrådets budsjett pålagt en effektivisering på 0,4%, mens sykehjemsetaten ikke 
ble pålagt noe effektiviseringskrav.  I Finanskomiteens innstilling er sykehjemsetaten pålagt 
en effektivisering på 0,2%, noe som medfører at sykehjemsprisen reduseres med kr. 1 200 pr. 
plass pr. år fra 593 300 til 592 100 pr. plass.  Dette innebærer, isolert sett, en reduksjon i 
bydelens kostnad til sykehjem på 416 000 i 2008.   
 
Finanskomiteen innstilling innebærer dermed en bedring i bydels Vestre Akers saldering på 
1,461 mill. i frie midler.  Dette fordeles med 1,045 mill. til en økning av budsjettet og 0,416 
mill. i lavere kostnader til sykehjemsetaten. 
 
I bydelens budsjettforslag pkt. 4.2, side 16-18, oppsummeres budsjettrammene for 2008 slik 
at det ikke er noe rom for avsetning til nye brukere eller økt behov til eksisterende brukere 
gjennom året. Erfaringsmessig må bydelen påregne en betydelig merutgift til dette gjennom 
budsjettåret.  Fra 2004 har vi hvert år reelt sett brukt nærmere ca. 10 mill. gjennom 
budsjettåret, og det må avsettes et tilsvarende beløp for 2008 dersom prognosen for året i 
utgangspunktet skal være et regnskap i balanse.  De frie midlene på 1,461 mill. bør dermed 
avsettes til dette formålet.  Administrasjonen vil foreslå at disse midlene avsettes til å øke 
plantallet for sykehjemsplasser fra 326 til 329 plasser i 2008.  Den salderingen som 
fremkommer på side 18 i budsjettet må vurderes som meget stram, og det vil være et stort 
press på sykehjemsplasser/ alternativt kostnader til UK-pasienter fra sykehus.  
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Med denne avsetningen har bydelen et budsjett til disse formål i underkant av hva den 
erfaringsmessig bør ha.  Det er derfor viktig at bydelen har en stram økonomistyring gjennom 
2008 for å sikre et regnskap i balanse. 
 
Forslag til avsetninger innenfor en ramme på 1,461 mill. kroner basert på ovenstående 
disponeringer: 
FO 3, pleie og omsorg, økes med 1,045 mill. 
Plantallet for sykehjemsplasser økes til 329 
 
Statlige psykiatrimidler 
Den statlige opptrappingsplanen innen psykisk helsearbeid fortsetter frem til og med 2008.   
Opptrappingen for 2008 er foreløpig avsatt sentralt i byrådsavdelingen, og bydelene får tildelt 
disse midlene til nye tiltak innenfor området psykisk helse, i vid forstand, basert på 
psykiatriplanen.  Det er avsatt 69,761 mill. som skal fordeles til de 15 bydelene samt til 
Barne- og familieetaten, Helse- og velferdsetaten og Rusmiddeletaten.  Hvor stor andel bydel 
Vestre Aker kan påregne er vanskelig å angi eksakt.  I 2007 fikk bydelen tilført 0,970 mill., 
basert på vår kriterieandel innenfor FO 1 og FO 2, av en tilsvarende totalramme.   
 
For at kommunene skal få disse pengene fra staten må det dokumenteres at opptrappingen 
hvert år nettopp går til nye/utvidede tiltak for målgruppen. Videre er det forutsatt fra statens 
side at minimum 20% av midlene skal gå til barn og unge 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende verbalforslag: 

1. Ergoterapien er i en meget presset situasjon og bør styrkes ytterligere.  Vi ber derfor 
bydelsdirektøren vurdere å legge til en ergoterapeutstilling i revidert budsjett for 2008. 

2. Kulturpris kr. 6.000 dekkes av frivillighetsmidler. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende tilleggsvedtak: 
Følgende brev sendes Bystyret med kopi til Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg erfarer at ved sentralisering av fakturabehandling, felles 
telefonsentral 02180, sykehjemmene og IKT stiger utgiftene, til dels kraftig, for bydelen, og 
det uten påviselig derav følgende bedre kvalitet på tjenestene, snarere tvert imot!  Et slikt 
resultat står i sterk motsetning til hensikten ved omorganiseringene, da tjenestene skulle bli 
både bedre og billigere ved slike grep. 
 
Bydelsutvalget henviser til vedlegget der de forskjellige data er beskrevet. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Bystyret gripe fatt i denne meget beklagelige utviklingen, 
og sørge for at enten blir tjenestene billigere og bedre, eller så føres tjenestene tilbake til 
bydelene. 
 
Carl Lindblad (A) hadde følgende merknad: 
Arbeiderpartiets gruppe registrerer at byrådet har som hovedmål å videreutvikle et mangfoldig 
kultur og fritidstilbud for ungdom samt satse å forebyggende arbeid.  Det er særlig viktig å 
opprette et fritidstilbud i nærmiljøet. 
 
Arbeiderpartiet ser med bekymring på at budsjettforslaget ikke har noen elementer av dette i 
seg. 
 
Arbeiderpartiet ser ingen grunn til å lage et nytt budsjett tilpasset våre ideologier, siden det i 
alle år har blitt neglisjert og nedstemt uten engang å ha blitt vurdert. 
 



Arbeiderpartiet har alltid ønsket å prioritere helse, barn og ungdom.  Dersom alle nyfødte fikk 
hjemmebesøk, og full oppfølging av helsetjenesten til de ble 18 år, samt hatt ungdomstilbud 
ville barnevernet kommet inn på et mye tidligere tidspunkt, og mange tragedier vært unngått.  
Her ville bydelen spart merforbruk i millionklassen. 
 
Arbeiderpartiet ville også styrket hjemmetjenesten og hjemmesykepleien, ikke ansatt to 
personer i administrasjonen for bestillerfunksjonen.  Dette ville medført at utskrivningsklare 
pasienter kunne få full oppfølging, og bydelen spart millionbeløp. 
 
Arbeiderpartiet og SV sitt budsjettforslag ville gi bydelene ca. 300 mill. kroner mer.  Det ville 
gi Vestre Aker Bydel ca. 23,5 millioner mer.  Henholdsvis 10,5 millioner til sletting av 
underskudd 2007.  2,266 mill. til barnehagene, 3,436 til oppvekst og 6,537 til pleie og 
omsorg.  Når dette budsjettforslag ikke ble vedtatt, bør de borgelige partiene finne andre 
steder å ta pengene fra enn barnehager, SFO, vanskeligstilte barn og sosialklienter. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Pkt. 1,2,6: 
Tilslutning til punktene med følgende endring: 

a) det tilsettes kun 1 fagkonsulent sykepleier til Bestillerkontoret – evaluering finner sted 
før man vurderer ytterligere økning – en evaluering må tydelig klargjøre mulig 
innsparingspotensiale. 

b) Det tilsettes 50% stilling som helsesøster for å øke det forebyggende arbeid for barn 
og ungdom. 

 
Pkt. 9: 
Det bevilges kr.140.000 Til frivillige tiltak (kulturmidler) og kr. 8.000 til kulturpris (økning 
fra bydelsdirektørens forslag tas gjennom administrativ sparing). 
 
Verbalforslag: 

A. Det gjennomføres en intern og lokalt styrt organisasjonsgjennomgang av 
Bestillerkontoret der logistikk, samhandling og ressursutnyttelse undersøkes og 
vurderes.  Ansvarlig:  Bydelsdirektøren.  Legges fra for BU i mai 2008. 

B. Mulig reetablering av Vinderen helsestasjon:  Bydelsdirektøren legger frem overslag 
over mulighet for reetablering fom 01,01,09.  Egnede lokaler vurderes og det gis 
overslag over utgifter til lokaler og tilsatte samt kartlegging av behov gjennom 
brukerundersøkelse og ansattes organisasjoner. 

C. Bydelsdirektøren bes vurdere behovet for jordmorstilling i revidert budsjett for 2008. 
 
Jan Myhr (SV) fremmet følgende forslag til vedtak; 
SV støtter bydelsdirektørens forslag med følgende tillegg: 
1  Bydel Vestre Aker krever at Oslo bystyre øker rammen for bydelene i stedet for å øke 

nedbetaling av gjeld. 
2  Bydel Vestre Aker øker innstasen på barnehagesektoren. Rammen økes med 5 mill kroner 

som danner grunnlag for økt antall plasser og bedret kvalitet på tilbudet. Innføring av 
kjøkkenassistentstillingene utredes. 
Bydelen øker andelen kommunale plasser i barnehager 

3  Bydel Vestre Aker øker tilbudet på Hovseter fritidsklubb med 500.000 
4  Bydel Vestre Aker etablerer et fond for barne- og ungdomsorganisasjoner innen idrett og 

andre områder på kr 500.000.    
5  Bydel Vestre Aker øker satsingen på miljø- og klimaarbeid bl.a. gjennom utfasing av 

fyringsolje og bruk miljødrivstoff i bydelens biler. Kr 750.000 
6  Bydel Vestre Aker etablerer helsestasjon på Vinderen. Kr 500.000 
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7  Bydel vestre Aker setter av kr 70.000 til leie av gravemaskin 
 
SV’s forslag falt med 14 (8H+2F+2A+2V) stemmer mot 1 (SV) stemmer. 
Venstres pkt. a) falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
Venstres pkt. b) falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
Venstres pkt. 9 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
Venstres verbalforslag pkt. A falt med 10 (8H+2A) stemmer mot 5 (2F+2V+1SV) stemmer. 
Venstres verbalforslag pkt. B falt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV) stemmer. 
Venstres verbalforslag pkt. C ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) 
stemmer. 
 
Høyres verbalforslag pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
Høyres verbalforslag pkt. 2 ble vedtatt med 14 (8H+2F+1A+2V+1SV) stemmer mot 1 (A) 
stemme. 
Høyres tilleggsvedtak ble enstemmig vedtatt. 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Bydelsdirektørens tilleggsinnstiling ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig votering:  enstemmig. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsdirektøren viser til forslag til budsjett for 2008 og anbefaler bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 

 
1. Bydelsutvalget slutter seg til de aktivitetsendringer som omtales i kapittel 4 – 

bydelsdirektørens forslag til budsjett og kapittel 5-9 under respektive 
funksjonsområder. 

 
2. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag om opprettelse og 

inndraging 
av stillingshjemler /årsverk som omtalt i kapittel 4 – bydelsdirektørens forslag til 
budsjett og kapittel 5-9 under respektive funksjonsområder. 

 
3. Betalingssatsene i korttidsopphold kl. 8.45-15.00 settes til 67,5% av 

heltidsopphold med de samme intervaller for familieinntekt.  Evt. andre 
oppholdstider reguleres forholdsvis mht. betalingssatsene for heltidsopphold.    

 
4. Bydelsdirektøren får fullmakt til å omdisponere budsjettmidler innenfor rammen 

for videredelegering som angitt i økonomireglementet pkt. 4.3 a, b og c.  
 
5. Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt 

frem som følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling.  
 
6. Bydelsutvalget slutter seg til det framlagte budsjettforslaget for 2008 fordelt på 

postgrupper og funksjonsområder med de endringer som fremkommer av 
vedtaket under kap 4 – bydelsdirektørens forslag til budsjettfordeling. Videre 
også verbalformuleringer i kap. 4.2 - sammendrag av budsjettforslaget. 

 
7. Driftstilskuddet til Vinderen eldresenter fastsettes til 1,0  mill.kroner inkl. 

virkningen av lønnsoppgjør, men ekskl. husleie som dekkes direkte av bydelen. 
Husleien for 2008 er satt til kr 546 000 



 
8. Driftstilskudd til Vestre Aker frivillighetssentral fastsettes til kr 225 000 
 
9. Til frivillige tiltak avsettes kr 100 000 generelt som er tilsvarende budsjett 2007. 

 
 
Bydelsdirektørens tilleggsinnstilling; 
Bystyret behandlet Oslo kommunes budsjett for 2008 den 12.12.2007, basert på Byrådets 
forslag av 26.9.2007 og Byrådets tilleggsinnstilling av 08.11.2007, samt Finanskomiteen 
innstilling av 29.11.2007.  
Byrådets forslag for bydel Vestre Aker, inkl. tilleggsinnstillingen, var på 669,070 mill. inkl. 
økonomisk sosialhjelp.  Finanskomiteens innstilling av 29.11.2007 til Bystyret øker 
bydelsrammen med 70 mill.  Av dette er 35 mill. avsatt til å dekke merforbruk fra 2007 ut over 
3% for de bydeler som dette gjelder for.  Opprinnelig er grensen satt til +/-5%.  Videre er den 
sentrale potten til barnevern for de dyreste tilfellene økt med 5 mill. fra 15 mill. til 20 mill.  
Til vedlikehold av barnehager er det avsatt 15 mill., mens det til bydelenes ordinære drift er 
avsatt 15 mill.  Det er kun disse 15 mill. som får innvirkning på bydelens saldering.  Vår 
kriterieandel av dette er beregnet til 1,045 mill.  Etter dette øker bydel Vestre Akers totale 
budsjettramme til 670,115 mill. 
Bydelene ble i byrådets budsjett pålagt en effektivisering på 0,4%, mens sykehjemsetaten ikke 
ble pålagt noe effektiviseringskrav.  I Finanskomiteens innstilling er sykehjemsetaten pålagt 
en effektivisering på 0,2%, noe som medfører at sykehjemsprisen reduseres med kr. 1 200 pr. 
plass pr. år fra 593 300 til 592 100 pr. plass.  Dette innebærer, isolert sett, en reduksjon i 
bydelens kostnad til sykehjem på 416 000 i 2008.   
 
Finanskomiteen innstilling innebærer dermed en bedring i bydels Vestre Akers saldering på 
1,461 mill. i frie midler.  Dette fordeles med 1,045 mill. til en økning av budsjettet og 0,416 
mill. i lavere kostnader til sykehjemsetaten. 
 
I bydelens budsjettforslag pkt. 4.2, side 16-18, oppsummeres budsjettrammene for 2008 slik at 
det ikke er noe rom for avsetning til nye brukere eller økt behov til eksisterende brukere 
gjennom året. Erfaringsmessig må bydelen påregne en betydelig merutgift til dette gjennom 
budsjettåret.  Fra 2004 har vi hvert år reelt sett brukt nærmere ca. 10 mill. gjennom 
budsjettåret, og det må avsettes et tilsvarende beløp for 2008 dersom prognosen for året i 
utgangspunktet skal være et regnskap i balanse.  De frie midlene på 1,461 mill. bør dermed 
avsettes til dette formålet.  Administrasjonen vil foreslå at disse midlene avsettes til å øke 
plantallet for sykehjemsplasser fra 326 til 329 plasser i 2008.  Den salderingen som 
fremkommer på side 18 i budsjettet må vurderes som meget stram, og det vil være et stort 
press på sykehjemsplasser/ alternativt kostnader til UK-pasienter fra sykehus.  
 
Med denne avsetningen har bydelen et budsjett til disse formål i underkant av hva den 
erfaringsmessig bør ha.  Det er derfor viktig at bydelen har en stram økonomistyring gjennom 
2008 for å sikre et regnskap i balanse. 
 
Forslag til avsetninger innenfor en ramme på 1,461 mill. kroner basert på ovenstående 
disponeringer: 
FO 3, pleie og omsorg, økes med 1,045 mill. 
Plantallet for sykehjemsplasser økes til 329 
 
Statlige psykiatrimidler 
Den statlige opptrappingsplanen innen psykisk helsearbeid fortsetter frem til og med 2008.   
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Opptrappingen for 2008 er foreløpig avsatt sentralt i byrådsavdelingen, og bydelene får 
tildelt disse midlene til nye tiltak innenfor området psykisk helse, i vid forstand, basert på 
psykiatriplanen.  Det er avsatt 69,761 mill. som skal fordeles til de 15 bydelene samt til 
Barne- og familieetaten, Helse- og velferdsetaten og Rusmiddeletaten.  Hvor stor andel bydel 
Vestre Aker kan påregne er vanskelig å angi eksakt.  I 2007 fikk bydelen tilført 0,970 mill., 
basert på vår kriterieandel innenfor FO 1 og FO 2, av en tilsvarende totalramme.   
 
For at kommunene skal få disse pengene fra staten må det dokumenteres at opptrappingen 
hvert år nettopp går til nye/utvidede tiltak for målgruppen. Videre er det forutsatt fra statens 
side at minimum 20% av midlene skal gå til barn og unge.   
 
Verbalforslag: 

1. Ergoterapien er i en meget presset situasjon og bør styrkes ytterligere.  Vi ber derfor 
bydelsdirektøren vurdere å legge til en ergoterapeutstilling i revidert budsjett for 
2008. 

2. Kulturpris kr. 6.000 dekkes av frivillighetsmidler 
3. Bydelsdirektøren bes vurdere behovet for jordmorstilling i revidert budsjett for 2008. 

 
Følgende brev sendes Bystyret med kopi til Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg erfarer at ved sentralisering av fakturabehandling, felles 
telefonsentral 02180, sykehjemmene og IKT stiger utgiftene, til dels kraftig, for bydelen, og 
det uten påviselig derav følgende bedre kvalitet på tjenestene, snarere tvert imot!  Et slikt 
resultat står i sterk motsetning til hensikten ved omorganiseringene, da tjenestene skulle bli 
både bedre og billigere ved slike grep. 
 
Bydelsutvalget henviser til vedlegget der de forskjellige data er beskrevet. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Bystyret gripe fatt i denne meget beklagelige utviklingen, 
og sørge for at enten blir tjenestene billigere og bedre, eller så føres tjenestene tilbake til 
bydelene. 
 

 Sak 227 /07  Komitereferater møte 13  desember 2007. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 26.11.07 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 03.12.07 tas til orientering 
3. Protokoll fra AU 05.12.07 tas til orientering 
4. Protokoll fra AMU 10.12.07 tas til orientering  
5. Protokoll fra MBU 10.12.07 tas til orientering 
6. Protokoll fra Vestre Aker eldreråd 10.12.07 tas til orientering 

 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 

1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 26.11.07 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 03.12.07 tas til orientering 
3. Protokoll fra AU 05.12.07 tas til orientering 
4. Protokoll fra AMU 10.12.07 tas til orientering  
5. Protokoll fra MBU 10.12.07 tas til orientering 
6. Protokoll fra Vestre Aker eldreråd 10.12.07 tas til orientering 

 



 Sak 228 /07  SIKK-SAKK STIEN 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 229 /07  Kunstisbane 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til brev sendt Bystyret med kopi til 
Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg erfarer med beklagelse at det ved Bystyrets vedtak for Budsjett 
2008 ikke var mulig å få innpasset kr. 10 mill. til Kunstisbane på Bogstad.  Arealet leies av 
Oslo Golfklubb i sesongen fra Oslo kommune, og benyttes til driving range.  En slik sambruk 
vil være til glede for mange tusen barn og unge i hele Oslo Vest, og vil også være et verdifullt 
tilbud for undervisning til skolene i bydelen. 
 
Prosjektet, i regi av Røa idrettslag, er avhengig av å få minimum kr. 5 mil i 2008  for å kunne 
realiseres i henhold til de beregninger som er fremlagt, og ytterligere kr. 5 mill. i 2009 til 
ferdigstillelse. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har forståelse for at det vanligvis kreves en relativ lang tid til 
foreberedelse for at alle parter skal få uttale seg, og få det innpasset kommunenes budsjett, 
men det må også være mulig i enkelte tilfeller å fravike denne praksis. 
I dette prosjektet er man avhengig av den allerede fastlagte tempoplanen Oslo Golfklubb har i 
forhold til arbeidet som utføres med opprustning av golfbanen, hvis ikke vil kostnadene bli 
vesentlig høyere da driving rangen må graves opp igjen. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er også klar over at den økonomiske situasjonen i kommunen nå er 
relativt stram.  Bydelsutvalget foreslår derfor at kommunen selger den tidligere 
barnevernsinstitusjonen i Sørkedalsveien, da huset står tomt og det er ingen umiddelbare nye 
planer for bruken av det.  Salgssummen øremerkes til Kunstisprosjektet på Bogstad. 
 
Bydelsutvalget foreslår også at kommunen snarest tar kontakt med Statens Vegvesen da huset 
ligger der det østlige utløpet for Røa-tunnelen er beregnet kommer, og må da erverves av 
staten.  Statens Vegvesen kan leie det ut i mellomtiden og eventuelt bruke det til 
prosjektkontor i deler av byggetiden. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt.. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Bystyret med kopi til Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg erfarer med beklagelse at det ved Bystyrets vedtak for Budsjett 2008 
ikke var mulig å få innpasset kr. 10 mill. til Kunstisbane på Bogstad.  Arealet leies av Oslo 
Golfklubb i sesongen fra Oslo kommune, og benyttes til driving range.  En slik sambruk vil 
være til glede for mange tusen barn og unge i hele Oslo Vest, og vil også være et verdifullt 
tilbud for undervisning til skolene i bydelen. 
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Prosjektet, i regi av Røa idrettslag, er avhengig av å få minimum kr. 5 mil i 2008  for å kunne 
realiseres i henhold til de beregninger som er fremlagt, og ytterligere kr. 5 mill. i 2009 til 
ferdigstillelse. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har forståelse for at det vanligvis kreves en relativ lang tid til 
foreberedelse for at alle parter skal få uttale seg, og få det innpasset kommunenes budsjett, 
men det må også være mulig i enkelte tilfeller å fravike denne praksis. 
I dette prosjektet er man avhengig av den allerede fastlagte tempoplanen Oslo Golfklubb har i 
forhold til arbeidet som utføres med opprustning av golfbanen, hvis ikke vil kostnadene bli 
vesentlig høyere da driving rangen må graves opp igjen. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er også klar over at den økonomiske situasjonen i kommunen nå er 
relativt stram.  Bydelsutvalget foreslår derfor at kommunen selger den tidligere 
barnevernsinstitusjonen i Sørkedalsveien, da huset står tomt og det er ingen umiddelbare nye 
planer for bruken av det.  Salgssummen øremerkes til Kunstisprosjektet på Bogstad. 
 
Bydelsutvalget foreslår også at kommunen snarest tar kontakt med Statens Vegvesen da huset 
ligger der det østlige utløpet for Røa-tunnelen er beregnet kommer, og må da erverves av 
staten.  Statens Vegvesen kan leie det ut i mellomtiden og eventuelt bruke det til 
prosjektkontor i deler av byggetiden. 
 

 Sak 230 /07  Oppnevning av politiske representanter til styre for 
Hovstua frivillighetssentral 

 
Bydelsutvalgets forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner følgende medlemmer/varamedlemmer til styre for Hovstua 
frivillighetssentral 
Medlem:      Varamedlem: 
Anne Fjermeros (A)     Kåre Hagen (A) 
Elenor W. Holter (H)     Tove Ore (H) 
 
Bydelsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende medlemmer/varamedlemmer oppnevnes til styre for Hovstua frivillighetssentral 
Medlem:      Varamedlem: 
Anne Fjermeros (A)     Kåre Hagen (A) 
Elenor W. Holter (H)     Tove Ore (H) 
 
 
Møtet slutt kl. 21.50 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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